
Farm Information

In Barahona, located along the southwestern shores of the Caribbean Sea in the Dominican 

Republic. In this unique coffee growing region, at elevations ranging from 600 to 1,100 me-

ters, some of the country’s finest coffees are grown. 

There are currently 12,000 hectares of coffee grown in 4 municipalities: Paraiso, Enriquillo, 

Polo and Barahona, with 2600 growers. Due to Barahona’s proximity to the Caribbean Sea 

and an accidentally topography, coffee harvesting begins in August and finishes in February. 

The distribution of rain all year long and sunshine allows for 4-5 blooming of varying inten-

sities which in turn makes coffee growers and pickers return five to six times, on average, 

to the same tree.
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Coffees

Country:	 Dominican Republic

Region:	 Barahona

Farm:	 4 municipalities

Farm Size:	 12.000 ha in total

Producer:	 2.600 growers

Milk Chocolate Hazelnut

DOMINICAN REPUBLIC
Barahona

Variety:	 Typica, Caturra

Processing:	 Washed, sun-dried

Grade: 	 AA

Round Bright Balanced

Longlasting Pleasant



Farm Information

In Barahona, an der südwestlichen Küste des Karibischen Meeres in der Dominika-

nischen Republik. In diesem einzigartigen Kaffeeanbaugebiet auf einer Höhe von 

600 bis 1.100 Metern werden einige der besten Kaffeesorten des Landes angebaut.  

Derzeit werden 12.000 Hektar Kaffee in 4 Gemeinden angebaut: Paraiso, Enriquillo, Polo und 

Barahona, mit 2600 Erzeugern. 

Aufgrund der Nähe zum Karibischen Meer und der zufälligen Topographie Barahonas beginnt 

die Kaffeeernte im August und endet im Februar. Die über das ganze Jahr verteilten Nieder-

schläge und die Sonneneinstrahlung ermöglichen 4-5 unterschiedlich intensive Blütezeiten, 

so dass die Kaffeebauern und -pflücker im Durchschnitt fünf bis sechs Mal zum selben Baum 

zurückkehren.
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Kaffees

Land:	 Dominican Republic

Region:	 Barahona

Farm:	 4 Bezirke 

Farmgröße:	 12.000 ha. ins Gesamt 

Produzent:	 2.600 Bauern

Milchschokolade Haselnss

DOMINIKANISCHE REPUBLIK
Barahona

Varietäten:	 Typica, Caturra

Aufbereitung:	Washed, sun-dried

Grade: 	 AA

Rund Hell Ausgewogen

Langanhaltend Angenehm


